
Zápis č. 4/2015 z jednání Komise životního prostředí Rady městské části Praha 21, 

konané dne 11. 5. 2015 
 
Zahájení jednání: 16:00 

Ukončení jednání:       17:35  

1. Účastníci jednání 

 

Přítomni: Ing. Roman Březina (tajemník), RNDr. Jitka Jenšovská (předsedkyně komise), pan Miroslav Váša, 

 Ing. Václav Beroušek, Ing. Jitka Carbolová, Kateřina Burešová, Karla J. Čechová, Ing. Bc. Tomáš Černoušek Ph.D,     

 Pavel Švejnoha 

Omluveni:., JUDr. Jindřiška Kubíková,  

Neomluveni:   
Hosté: Ing. Josef Roušal – vedoucí OMI 

 

Program jednání 

 

Jednání zahájila předsedkyně komise kontrolou bodů z minulého jednání 

 

 

1. Kanalizace OK 1 – OK 3 

Dle slov Ing. Berouška bude zpráva dokončena tento týden a následně přidána do Alfresca. 

 

2. Zelené pásy komunikací 

Na jednání byl přizván Ing. Roušal, který vysvětlil využívání zelených pásů, jejich zpevňování a postup, jak by 

k tomu mělo docházet. Upozornil, že ve většině případů je „zábor“ tolerován, jak MČ Praha 21, tak Městskou 

policií. Paní Burešová se dotázala, jak bude řešen průjezd zemědělské techniky v ulici Ježovická. OMI povede 

jednání se společností, která pole obhospodařuje. 

 

3. Běchovický potok 

Stav předání beze změn. Paní Burešová upozornila na vznikající skládku, která se může dostat až do koryta 

potoka. OŽPD prověří a případně vyzve majitele k nápravě. 

 

4. Alej na hlavní  

Odvolání je řešeno MHMP 

 

5. Stanoviště tříděných odpadů 

Diskuse ohledně nepořádku kolem stanovišť, jedná se převážně o problém okolních obyvatel. Většina členů 

konstatovala, že v jejich okolí se lidé o pořádek starají. Požadavek na častější úklid. 

 

6. Různé 

Žádost manželů Zahradníkových – vstoupit do jednání, když bude osázeno, zda se o keře budou starat. 

Koš ponechat, paní Ing. Carbolová napíše všeobecný článek do zpravodaje. 

Lesní pozemek u nádraží Klánovice – vlastníkem soukromá osoba, jedná se o možnosti úklidu černé skládky 

a opatření k zamezení dalšího šíření. 

Závora na komunikaci u sibřinské školy – zařídí OŽPD po jednání se starostou Sibřiny a majitelem, resp. 

uživatelem vysílacího stožáru. 

 

 

 

Zapsal(a):  Ing. Březina 

 

Zápis sepsán dne: 12. 5. 2015 

Předáno k doplnění RNDr. Jenšovské: 12. 5. 2015 

 

Doplněno:  

Doplnění zapracováno: 

 

Zapsal(a): Březina 



Zápis ověřen dne: 12. 5. 2015 RNDr. J. Jenšovskou emailem. 

Termín příštího zasedání komise 

Příští jednání KŽP se koná 8. 6. 2015 od 16:00 sraz u sibřinské školy, v případě nepříznivého počasí v malé zasedací 

místnosti ÚMČ Praha 21. 


